
Vaše slova

  

Asi osm let se věnuju freestyle snowboardingu, i když jsem začínal klasicky na lyžích. Na
víkend, který jsme trávili na svahu v Dolní Moravici v Jeseníkách, jsem si s sebou
přibalil na zkoušku jedny RAXy. Takže moje dojmy:)

  

Plusy: 

    
    -    velmi lehce ovladatelné, dá se na nich zatáčet bez velké námahy na malém prostoru, ani
na totálně přeplněné sjezdovce nemáte žádný problém se vyhnout ostatním lyžařům     
    -    

podrží i na ledové plotně

    
    -    

může to být i skvělá věc pro začátečníky – ovládat Raxy je na učení určitě jednodušší než
zápolit s klasickými lyžemi

 1 / 3



Vaše slova

    
    -    

inovativní způsob brzdění

    
    -    

uříznutá část lyže vůbec nic neubere na jízdních vlastnostech, spíš naopak

    

  

Mínusy:

    
    -    pro dlouhé oblouky a rychlejší jízdu jsou vhodnější klasické carvingy, které lépe drží a
přeci jen pocit z jízdy je ještě o něčem jiném     
    -    

kvůli lamelám nemůžete jezdit pozadu, takže odpadá možnost provádění různých blbinek:). I při
jízdě na zábradlích trochu hrozí zásek. Samozřejmě tvůrci asi s takovým využitím nepočítali:)

    

  

Závěr:

  

Raxy beru jako zajímavou alternativu, prostě jako takovou srandu, na které se dá párkrát za
sezónu určitě dobře zablbnout. Za snowboard ani lyže bych je ale dlouhodobě neměnil.
Nicméně tisíc lidí, tisíc názorů a v každém případě jsou raxy asi nejjednodušší způsob, jak
poprvé sjet sjezdovku a vyvarovat se pádů. Neocenitelná je samozřejmě taky jejich
skladnost do auta:).

  

  

O.
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